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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Op 22 april jl. heeft de VLP diverse vragen over afval-gerelateerde zaken gesteld. We zijn nog steeds 
in afwachting van antwoorden op deze vragen. Ondertussen heeft de VLP enkele aanvullende vragen 
voor wethouder Koenraad.

Uit berichtgeving op onder meer Facebook (Roosendaal aan de bak) en de Saver app blijkt dat onze 
inwoners blik nu bij het plastic-afval dienen in te leveren. De schriftelijke communicatie naar onze 
inwoners hierover moet echter - volgens diezelfde berichtgeving - nog steeds volgen.

In de afgelopen jaren zijn diverse glasbakken in Roosendaal aangepast met een apart vak voor blik-
afval en zijn er speciale containers voor blik geplaatst in onze gemeente.

De VLP heeft de volgende aanvullende vragen:

Vraag 1

Waarom heeft de wethouder besloten blik nu bij plastic-afval in te zamelen?

 

Vraag 2

Waarom komt de schriftelijk communicatie naar onze inwoners ruim na de communicatie op onder 
andere de Saver site en Facebook? Volgens de VLP had er prima een informatiebulletin in de recente 
brief aan alle huishoudens over de mogelijkheid voor omwisseling van containers gekund. Dit had 
veel papier en porto gescheeld.

Vraag 3

Wat zijn de kosten geweest voor het plaatsen van blik-containers en de aanpassing van diverse 
glascontainers voor het inzamelen van blik in Roosendaal?

 

Vraag 4

Wat zijn de te verwachten kosten voor het wederom aanpassen van de eerder geplaatste en/of 
aangepaste containers in onze gemeente?

 

Namens de fractie van de VLP,

 Alex Raggers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Tot 1 april 2020 koste blik het €320 per ton als dit samen met de plastic verpakkingen werd 
afgevoerd. Het apart inzamelen van blik leverde in het begin €30 per ton op. Op landelijk 
niveau is begin dit jaar afgesproken dat blik bij het kunststof vanaf 1 april €261 per ton oplevert. 
Ook zou de wel/niet lijst op landelijk niveau worden aangepast. Om het overzichtelijk te houden 
voor onze inwoners hadden de 4 Saver-gemeenten besloten deze 2 wijzigingen tegelijkertijd te 
communiceren. Omdat deze wel/niet lijst er nog steeds niet is, en omdat er twijfels zijn of er 
überhaupt wel een nieuwe komt, is besloten om vanaf mei te communiceren over de 
inzameling van blik.

2. Omdat de nieuwe wel/niet lijst steeds is uitgesteld is besloten dit niet mee te nemen in de brief 
over de containerwisseling. Nu blijkt dat het nog langer gaat duren voordat deze er komt is 
besloten alle inwoners zo snel mogelijk op de hoogte te stellen van de veranderingen ten 
aanzien van blik. Een mailing per brief voorbereiden en verzenden kost relatief veel tijd. In 
overleg met de 3 andere Saver-gemeenten is daarom besloten gebruik te maken van alle 
digitale kanalen en de Roosendaalse bode. Hierdoor is het merendeel van inwoners het snelst 
op de hoogte van deze wijziging.

3. De kosten waren €5933,05 voor het bestickeren van 50 glascontainers. Er is in vanaf juli 2019 
tot en met maart 2020 in totaal ruim 68 ton blik apart ingezameld waarvan de verwerking 
slechts €470 heeft gekost. Als dit, zoals bij veel andere gemeenten, bij de plastic verpakkingen 
zou hebben gezeten had dit bijna € 22.000 gekost.

4. De kosten zijn geschat op €7850,-. 52 glascontainers, 26 kunststofcontainers en 11 
zakkendispensers worden bestickerd. De verwachtte hoeveelheid blik is 8 ton per maand. Dit 
levert ruim €2000 per maand op.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad


